
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 4. posiedzeniu Senatu 

w dniu 6 lutego 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Zarządu PKP SA Krzysztofa Mamińskiego oraz do prezesa Zarządu 

PKP PLK SA Ireneusza Merchela 

Szanowni Panowie Prezesi! 

Do mojego biura senatorskiego zwrócili się przedstawiciele samorządu powiatu mławskiego. Moi roz-

mówcy zwracają uwagę na problem z funkcjonowaniem nowego dworca kolejowego w Mławie. Dworzec 

w Mławie został oddany do użytku w październiku 2015 r. i od tej pory znacznie poprawił się komfort podró-

żowania mieszkańców miasta i całego regionu. Do dyspozycji podróżnych jest nowoczesna poczekalnia wraz 

z kasami biletowymi, czynna przez większość doby. Nad bezpieczeństwem na terenie dworca 24 godziny na 

dobę czuwa pracownik ochrony. Niestety, ta sytuacja może się niekorzystnie zmienić. Z końcem marca 

2020 r. kończy się umowa z firmą świadczącą usługi ochroniarskie. Z informacji przekazanych przez przed-

stawicieli samorządu wynika, że PLK ogłosiły przetarg na świadczenie usług zabezpieczających obiekty 

dworcowe z wyłączeniem dworca w Mławie.  

Proszę o informacje, dlaczego zapadła taka decyzja i czy jest rozważane objęcie ochroną w dotychczaso-

wym wymiarze dworca kolejowego w Mławie. 

Jan Maria Jackowski 
 


